
Z Á P I S N I C A  

zo zasadnutia Komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 08.12. 2011 

Zasadačka č. 203 v MsÚ Malacky 

v čase od 19.00 do 21.45 h 

Prítomní:  predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská 

                 členovia komisie – Mgr. Peter Vavák, Lívia Spustová, Andrej Hujsa, Rozália Habová,    

                                                  Eva Režná 

                 prizvaní – Mgr. Jana Zetková, Ing. Ladislav Balla                   

                 zapisovateľka – Natália Slobodová 

 

 

Zasadnutie komisie viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská 

 

PROGRAM: 

1.Návrh II. zmeny rozpočtu Mestského centra kultúry Malacky p.o.m na rok 2011 – Z174/2011 
– prizvaná Mgr. Jana Zetková.                                                                                                                                
Návrh rozpočtov príspevkových organizácií mesta na roky 2012 - 2014 – Z176/2011 -  MCK   

2. Informácia o digitalizácii kina a kroniky mesta. 

3. Návrh rámcového plánu práce MsZ na rok 2012 – Z178/2011 

4. Informácie o aktuálnom stave partnerstiev, spolupráci s partnerskými mestami a využívanie 
kontaktov s ostatnými mestami, plán rozvoja zahraničných vzťahov mesta. Predloženie  správy k 
aktuálnej činnosti RCDM a TIK- u a následné predloženie návrhov na zefektívnenie činností 
TIK-u, definovanie postavenie RCDM, jeho úloh, prípadné dopady na rozpočet mesta – 
k tomuto bodu je prizvaný p. Balla  
 
5. Prerokovanie listu od MUDr. Jozefa Salinku, ktorý sa týka zmeny názvov ulíc (List dostala 
komisia na prerokovanie od pracovníčky MsÚ Viery Baňovičovej). 
 
6. Prerokovanie ponuky spoločnosti RTS s.r.o. (výroba televízneho vysielania pre Malacky). 
 
 

 
K bodu 1. 

Prizvaná Mgr. J. Zetková informovala komisiu o druhej zmene rozpočtu Mestského centra kultúry 
v Malackách na rok 2011. Príjmy MCK, ktoré je príspevkovou organizáciu mesta čerpá príjmy z 
mestského rozpočtu a z vlastných zdrojov, ktoré tvoria financie z prenájmu miestností a financie 
za poskytovanie služieb. Predkladaný rozpočet po predkladanej úprave je zostavený ako 



vyrovnaný s celkovými prijímami a výdavkami. Komisia sa oboznámila s materiálom 
predkladaným na zastupiteľstvo.  

Do II. zmeny rozpočtu v príjmovej časti je zakomponované zvýšenie príjmov z vlastníctva. Dané 
zvýšenie je spôsobené poskytovaním priestorov MCK samostatnému právnemu subjektu TS 
Saltatrix na základe zmluvy o prenájme. Ďalej je zakomponované zníženie v položke poplatky 
a platby. 

J. Zetková informovala komisiu o návrhu programového rozpočtu mesta Malacky na roky 2012 – 
2014.  Konkrétne o plánovaní úloh a aktivít, ktoré alokujú rozpočtové zdroje a sledujú efektívnosť 
vynakladania rozpočtových prostriedkov cez výkonnostné ukazovatele. 

 

Uznesenie: Komisia KaCR berie na vedomie a odporúča schváliť materiály Z174/2011 a 
Z176/2011 -  MCK v predloženej podobe.                                                                                          

K bodu 2. 

J. Zetková informovala komisiu o súčasnom stave digitalizácie kina. Celá suma, ktorá bola 
potrebná na zdigitalizovanie, sa získala vďaka fondu a sponzorom. V súčasnosti sa už inštaluje 
systém 2D a do začiatku januára bude nainštalované aj 3D. Slávnostné otvorenie sa plánuje na 12. 
januára. Premietať by však chceli už od 4. januára v 2D rozlíšení. Približne o týždeň neskôr bude 
sfunkčnené aj premietanie v 3D. Ceny lístkov udávajú filmové spoločnosti a MCK  má možnosť si 
ceny navyšovať. Riaditeľka MCK však komisiu ubezpečila, že ceny lístkov sa markantne 
zvyšovať nebudú.  V zdigitalizovanom kine bude možné premietať aj on-line, čo bude však otázne 
po finančnej stránke. V Malackách bude naďalej fungovať premietanie na 35 mm filmoch. 
Verejné obstarávanie vyhrala firma Audiomaster, ktorá sa ako jediná prihlásila do verejnej súťaže.              

Komisia sa zaujímala aj o elektronizáciu zbierok. V budúcom roku bude MCK uvažovať o 
zakúpení skenera vo formáte A2, ktorý je potrebný na elektornizáciu starých kroník a cenných 
listín.    

V rámci diskusie vznikol návrh na začlenenie do rozpočtu mesta Malacky dotáciu aj pre ostatné 
kultúrne aktivity organizované aj napr. občianskymi združeniami, ktoré takisto podporujú kultúru 
v Malackách. 

Uznesenie: Komisia KaCR vypracuje návrh financovania iných občianskych združení a 
kultúrnych telies na území mesta Malacky tak, aby aj tieto organizácie a telesá mali možnosť 
rozjať svoje kultúrne aktivity a projekty (podobnú dotačnú politiku majú v meste športovci a 
športové kluby). Tento návrh dotačného systému na podporu kultúrnych aktivít v rámci mesta 
predloží KaCR na pripomienkovanie MsÚ, Komisii pre financie a rozpočet a pri tvorbe prizve aj 
niektorých zástupcov dotknutých subjektov.                                                                                         

 

K bodu 3. 

Komisia sa oboznámila s návrhom rámcového plánu MSZ. 

Uznesenie: Komisia KaCR berie na vedomie Návrh rámcového plánu MSZ – Z178. 

 



K bodu 4. 

Prizvaný Ing. Ladislav Balla ako nový zamestnanec sa prítomným členom komisie predstavil. 
Informoval o svojom postavení v organizačnej štruktúre mesta Malacky a vysvetlil prítomným 
svoje právomoci. Ako prijatý referent pre CR a zahraničné vzťahy patrí pod odd. marketingu. 
ktorého náplň práce tvoria z polovice cezhraničné vzťahy a z polovice RCDM.  

P. Balla informoval komisiu o svojich zámeroch ohľadom cezhraničných vzťahov. Podľa neho sú 
veľmi potrebné, nakoľko ich sprevádza výmena skúseností a spoznávanie iných kultúr, nie len na 
úrovní politickej, ale aj medzi obyčajnými ľuďmi. V Rakúsku vidí veľký potenciál, nakoľko je 
najbližšie. Jednou z náplní jeho práce je aj správcovstvo webovej stránky projektu Paltour.. Ďalej 
má záujem vytvárať nové cezhraničné vzťahy, ale aj stavať na tých, ktoré už sú vybudované.   

P. Vavák informoval, že prichádza k deformácii projektu Paltour. Podľa štruktúry projektu sa mal 
pán Balla stať “manažérom destinácie” – takže nadriadeným zamestnancom v TIK-u a aj ďalšiemu 
zamestnancovi RCDM. V náplni práce členovia Komisie očakávali skôr strategické plánovanie  

Členovia Komisie sú sklamaní prístupom MsÚ k problematike rozvoja CR v meste, 
nepovažujú súčasnú organizačnú štruktúru pracovníkov poverených oblasťou cestovného 
ruchu za vhodnú a takýto stav bráni rozvoju CR.  

Vytvorená stratégia rozvoja CR z minulého roka sa nijakým spôsobom nenapĺňa a Komisia 
navidí žiadny koncepčný prístup k problematike.  

Z týchto a ďalších dôvodov Komisia prijíma nasledovné uznesenie: 

Uznesenie: Komisia KaCR pre opakovane pretrvávajúce problémy v oblasti cestovného ruchu 
predloží uznesenie k oblasti cestovného ruchu na najbližšom januárovom zasadnutí MsZ, v 
ktorom jasne definuje krátkodobé aj dlhodobé kroky, ktoré má vykonať MsÚ v oblasti CR a 
zavedie aj systémy kontroly. 

 Menovala zodpovedných K. Trenčanskú, P. Vaváka a A. Hujsu. Komisia uznesenie 
jednomyseľne odhlasovala. 

 

K bodu 5.  

Komisia vyjadruje počudovanie nad tým, prečo list dotknutého občana nezačalo automaticky 
riešiť príslušné odd. MsÚ, ale podsunulo tento problém komisii KaCR. 

Komisia podáva len iniciatívne návrhy, nie VZN o zmene ulíc alebo mestských častí. Komisia 
KaCR odovolávajúc sa na názov ulice podľa neexistujúceho údajného účastníka SNP – kpt. S. 
Uhra – navrhla, aby sa zmienená ulica pomenovala po skutočnom účastníkovi SNP a tento návrh 
postúpila prostredníctvom zápisnice na odd. URaŽP, v ktorého kompetencii je táto problematika. 
Zmena názvu ulice J. Kostku sa do uznesenia dostala na základe diskusie na rokovaní MSZ. K 
diskusii ani k zneniu návrhu na uznesenie nikto z prítomných nevzniesol námietku.  

Uznesenie: Komisia KaCR žiada, aby sťažnosť riešilo kompetnetné oddelenie MsÚ, v tomto 
prípade oddelenie URaŽ. Komisii to neprislúcha z jej právomocí, nakoľko je poradný, kontrolný 
a iniciatívny orgán MsZ. Komisiu mrzia všetky nepríjemnosti, ktoré obyvateľom boli spôsobené. 

 

 

 



K bodu 6.  

Predložená ponuka vypracovaná pánom Milanom Janovcom predkladá návrh na spoluprácu s 
mestom. Spoločnosť RTS s.r.o. sa podľa ponuky dlhodobo venuje výrobe televíznych programov 
pre rôzne televízie či už celoplošné, regionálne alebo mestské. Ponúka Malackám výrobu 
televíznych relácií vysielaných nielen v mestskej televízii eM TV, ale aj prostredníctvom 
satelitových televízií. Cena sa odvýja od programovej štruktúry, ktorá v navrhovanej podobe nie je 
konečná. Navrhovaná ponuka je 4950 € mesačne.  

Komisia v rámci diskusie uznala efektívnosť živého vysielania. Avšak ponuka tejto firmy nie je 
profesionálne spracovaná, chýbajú v nej podrobnejšie informácie. Chce však porovnať 
prevádzkové náklady eMTV, aby mohla posúdiť cenu teletextového vysielania s ponukou TV 
spoločností so živými vstupmi. 

Komisia poveruje predsedníčku K. Trenčanskú interpelovať Mgr. Tatianu Búbelovú poverenú 
vedením oddelenia marketingu vo veci plánovného rozvoja vysielania eMTVs výhľadom na 
najbližšie 2 roky, nakoľko sa na komisiu obracia množstvo spoločností, ktoré ponúkajú 
prípravu živého vysielania. Zároveň predsedničku poveruje interpelovať vo veci prehľadu 
mesačných nákladov na prípravu a prevádzku vysielania eMTV vrátane personálnych nákladov. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala a za správnosť zodpovedá: 

 

 

–––––––––––––––––––     –––––––––––––––––––––––––––                       

    Natália Slobodová                  Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 

        tajomníčka           predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 

 

Príloha: prezenčná listina 

V Malackách 9. 12. 2011 

 


